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Agenda: 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 
12 juni 2012. 
 
Geen opmerkingen. Het verslag wordt goedgekeurd. 

2. Ruimtelijke planning – PRUP – "Regionaal bedrijventerrein 
Balgerhoeke" te Eeklo: definitieve vastlegging. 
 
Gedeputeerde Marc De Buck leidt het dossier in. 
 
De heer Marc Cromheecke licht vervolgens verder toe. Het 
procoro-advies wordt niet gevolgd wat de ontsluiting betreft. 
De keuze voor het zuidelijke tracé voor de ontsluiting is een 
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pragmatische keuze voor de meest haalbare optie na een 
duidelijke stellingname door de Administratie Wegen en 
Verkeer. 
 
De heer Schollaert vraagt verduidelijking over het belang van 
het uitvlakken van de bochten in het Noordelijk tracé. 
 
De heer Marc Cromheecke geeft aan dat om de bochten uit 
te vlakken – wat nodig is – er veel meer ruimte nodig is. 
 
Mevrouw Annick Willems vraagt of er nog ruimte is voor 
discussie met AWV om toch voor een ander tracé te kiezen. 
 
De heer Marc Cromheecke deelt mee dat hij dit niet 
waarschijnlijk acht en dat de tracékeuze om 
verkeerstechnische redenen onomkeerbaar lijkt. 
 
De heer Geert De Roo is van mening dat het vooral een 
probleem van kosten is en betwijfelt of het Zuidelijk tracé wel 
veiliger is. Hij vraagt ook om toch nog eens te bekijken of het 
Noordelijk tracé niet haalbaar is. 
 
Gedeputeerde Marc De Buck deelt mee dat het dossier 
grondig werd besproken en ook afgestemd met de gemeente 
Eeklo. Hij stelt in dit dossier inconsistentie vast bij de 
Procoro en stelt voor de knoop nu door te hakken en het 
dossier te agenderen zoals het nu voorligt. 
 
Er zijn geen verdere vragen of opmerkingen. Het dossier 
wordt verwezen naar de provincieraad voor beslissing. 

3. Ruimtelijke planning – PRUP "Afbakening Kleinstedelijk 
gebied Geraardsbergen": definitieve vaststelling, met 
inperking Westelijke buffer op het grafisch plan en definitieve 
vaststelling van het onteigeningsplan horend bij het deelplan 
Geraardsbergen Noord, deelzone Schendelbeke West. 
 
Gedeputeerde Marc De Buck wijst op het langdurig traject 
van het dossier. De ruimtelijke problematiek bleek aanzienlijk 
en het was niet evident om tot dit voorstel te komen. 
 
De heer Marc Cromheecke licht verder toe. Het procoro-
advies wordt gevolgd behalve op volgende punten. Het 
doortrekkersterrein wordt uit het voorstel gelaten evenals het 
woonuitbreidingsgebied. Wat de Unalsite betreft wordt de 
oppervlaktenorm vastgesteld op 1 200 m² wat 18 tot 20 
zaken van grootschalige kleinhandel zou toelaten. 
 
De heer Schollaert vraagt hoe het staat met de impact op 
Gemeldorp. 
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De heer Marc Cromheecke deelt mee dat er gevreesd werd 
voor lawaaihinder van het regionaal bedrijventerrein. De 
Procoro werd hier gevolgd wat de beperking van de 
lawaaihinder betreft. 

4. Verzoekschriftprocedure Provincieraad – Vraag van Manuel 
Van Royen van de vzw Molenslag inzake windenergie: 
goedkeuring van de conclusies van het onderzoek. 
 
Gedeputeerde Marc De Buck deelt mee dat aan de 
provincieraad wordt voorgesteld om rechtstreeks in overleg 
te gaan met de indieners van het verzoekschrift. 
 
De heer Jan Fiers vraagt of er al contact geweest is en wat 
de intentie is daarbij. Wellicht willen indieners enkel een 
discussieforum. 
 
De heer Marc Cromheecke deelt mee dat in het kader van 
het informatieproces rond windenergie gezocht werd naar 
het georganiseerde middenveld. 
Er is contact geweest met bepaalde organisaties maar met 
de indieners van het verzoekschrift nog niet. 

5. Varia 
 
Er zijn geen variapunten. De vergadering wordt gesloten. 

Gent, 4 september 2012 

De secretaris De.voorzitter 

Hedwig De Pauw Frans Van Gaeveren 


